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bizden haberler...

Alİ İHSAN ALPASLAN
MEZARI BAŞINDA ANILDI

ALİ İHSAN ALPASLAN
ANISINA MOBİL

TEKNOLOJİLER VE SOSYAL
ETKİLERİ PANELİ
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

EMO Ankara Şubesi Kurucu
Üyelerinden, EMO'nun
değişik organlarında ve

Komisyonlarında uzun süre
görev alan, dürüst ilkeli ve
özverili çalışmaları ile tanınan ve
30 Ekim 2008 tarihinde vefat
eden üyemiz Ali İhsan
Alpaslan, Karşıyaka
Mezarlığı'nda kabri başında
30 Ekim 2010 Cumartesi
günü düzenlenen törenle
anıldı. Ali İhsan Alpaslan'ı
anmak için düzenlenen
törene EMO Ankara Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı
Ramazan Pektaş, Ali İhsan
Alpaslan'ın ailesi ve sevenleri
katıldı.

Daha güzel bir dünya daha
güzel bir Türkiye yaratmak
için mücadele verirken
hayatlarını kaybedenler için bir
dakikalık saygı duruşunda
bulunulmasın ardından söz alan
EMO Ankara Şubesi Yönetim
Kurulu Başkanı Ramazan Pektaş
burada yaptığı konuşmada
şunları söyledi; “Değerli dostlar
Ali İhsan Alpaslan’ın aramızdan
alınışının 2. yılında yanındayız.
Arkasından konuşulması çok zor
birisi, biliyorum sizler için bu daha
da zor. İyi insan, iyi mühendis,
sizler daha yakından biliyorsunuz
iyi baba, iyi eş iyi bir kardeş,
ağabeydi. Hunharca hayattan
koparıldı. Ali İhsan Alpaslan ile
ilgili hukuki mücadele tam
sonuçlanmadı. Sürecin bundan
sonrasını hep birlikte takip
etmemiz gerekiyor. EMO Ankara
Şubesi`nin kurucularından
birisidir kendisi. Onun anısına

sahip çıkmaya,
mücadelesini bıraktığı
yerden devam etmeye
çalışacağız.
Unutulmaması için;
mücadelesi ve anısının
yaşatılması için
elimizden geleni
yapmaya devam
edeceğiz. Geçen yıl
olduğu gibi bu yıl
etkinlik düzenleyerek Ali
İhsan Alpaslan’ın adını
ve anısını yaşatıyoruz.
Anısı önünde saygıyla

eğiliyorum.” Pektaş’tan sonra
söz alan büyük oğlu şunları
söyledi; “Bu acı günümüzde bizi
yalnız bırakmadığınız için buraya
gelen herkese teşekkür ediyoruz.
Burada babama hitaben
konuşmak istiyorum; babacığım
aramızdan ayrılalı 2 yıl oldu
kanın yerde kalmayacak, seni
bizden alanların hak ettikleri

cezayı almaları için herkes
uğraşıyor sen rahat uyu. Her
zaman bizim iyi yerlere
gelmemiz için uğraştın. Gün
geldi bize arkadaşlık yaptın gün
geldin babalık yaptın. Sanki
erken gideceğini biliyormuş gibi
bizi sevgiye boğdun. Ama bir
hatan oldu herkesi kendin gibi
gördün, güvendin. Baba sen
bizim direğimizdin, her zaman
dürüsttün bize de bunu aşıladın.
En büyük destekçim fikir
destekçimi de kaybettim. Senin
ne kadar ileri görüşlü dürüst zeki
ailesine bağlı çalışkan insan
olduğunu anlıyorum. Nefes
aldığım sürece sana layık
olmaya çalışacağım her şey için
teşekkür ediyorum baba. Sen
rahat uyu.” Ali İhsan Alpaslan
anması konuşmaların ardından
sona erdi.

0 Ekim 2008 tarihinde
korkunç bir cinayete
kurban giderek vefat eden

üyemiz Ali İhsan Alpaslan
anısına, 02 Kasım 2010 Salı günü
EMO Genel Merkezi Toplantı
Salonu'nda “Mobil Teknolojiler
ve Sosyal Etkileri” başlıklı panel
düzenlendi.

Panel Ali İhsan Alpaslan
şahsında daha güzel bir ülke,
daha güzel bir dünya
mücadelesinde yitirilen değerler
anısına saygı duruşu ile başladı.
Açılış konuşmasını EMO Ankara
Şubesi Yönetim Kurulu adına

sayman üye Taylan
Özgür Yıldırım
gerçekleştirdi. Yıldırım,
Ali İhsan Alpaslan’ın
korkunç bir cinayetle
katledilmesinin
ardından Elektrik
Mühendisleri Odası
örgütlülüğünün
yaşadığı üzüntüyü dile
getiren konuşmasında
Alpaslan’ın
mücadelesini kaldığı
yerden devam
ettireceklerinin altını
çizdi. Yıldırım’ın

ardından Alpaslan’ın ailesi
adına duygularını paylaşmak
üzere Ali İhsan Alpaslan’ın kız
kardeşi Nesrin Alpaslan kürsüye
geldi. Nesrin Alpaslan cinayet
sonrası yürütülen hukuki
mücadeleye dair bilgiler verdi
ve bu süreçlerde EMO Ankara
Şubesi’nin gösterdiği dayanışma
ve destek için müteşekkir
olduklarını, bu desteğin
kendilerine mücadele azmi
verdiğini dile getirdi.

Nesrin Alpaslan’ın ardından
çocukluk dönemlerinden
itibaren Alpaslan ile
arkadaşlıkları büyüyerek gelişen
ve üniversitede de devam eden
Haşim Aydıncak kürsü aldı.
Aydıncak Alpaslan’ın öğrencilik
yıllarından, o yıllardaki devrimci
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mücadelede yer alışından ve
sonraki süreçte Oda
faaliyetlerinde birlikte yar
aldıkları dönemlere ait birkaç
anekdot aktardı. Açılış
konuşmalarının ardından Ali
İhsan Alpaslan’ın hayatından
kesitler aktaran kısa bir film ile
panele geçildi.

Panel Yöneticiliğini EMO
Ankara Şubesi Yönetim Kurulu
Üyesi Ebru Akgün Yalçın’ın
yaptığı panelde TURKCELL’den
Ahmet Devrim Topal ve EMO
Ankara Şubesi’nden Yönetim
Kurulu Başkanı Ramazan
Pektaş panelist olarak yer
aldılar. TURKCELL adına
sunumunu tapan Topal
dijitalleşme, mobil iletişim,
mobil genişbant, mobil data
ve transferi konularında son
gelinen noktayı anlatan bir
sunum gerçekleştirdi.

Ahmet Devrim Topal’ın
ardından söz alan EMO
Ankara Şubesi Yönetim Kurulu
Başkanı Ramazan Pektaş
sadece mobil teknolojiler
özelinde değil, bir bütün olarak
teknolojik gelişmelerin
insanlığın ve bilimin hizmetinde
kullanılması gerektiğini
vurguladığı konuşmasında
bugün dünyada ‘kimin için
teknoloji?’ sorusuna sermeye
piyasalarının ve iktidar erkine
sahip olanların kendileri ile aynı
cevabı vermediğine dikkat
çekti. Sunumların ardından
panel salondan gelen
katkılarla ve soruların
cevaplandırılması ile son
buldu.

ŞUBE KOMİSYON
FAALİYETLERİNE

KATILIM HAKKINDA
HATIRLATMA

“A TİPİ MUAYENE
KURULUŞLARI VE EMO”
RAPORU YAYIMLANDI

SMM ÜYELERİMİZİN
DİKKATİNE

MO Ankara Şubesi 20.
Dönem
Komisyonlarının

çalışma ilke ve
amaçlarına, çalışma
usullerini belirleyen
yönergeye ve karar
formatına web
sayfamızdan ulaşabilirsiniz.

Komisyonlar; Oda işlerinin, mesleki
ve sosyal etkinliklerin sağlıklı
yürütülmesi, geliştirilmesi, uzmanlık
konularına yönelik görüş
oluşturulması, Oda Yönetim
Kurulu ile Şube Yönetim
Kurullarının çalışmalarına yardımcı
olunması amacıyla, oluşturulur.
Üyelerin gönüllü katılımıyla, kendi
çalışma programı planlayarak
faaliyet gösterirler.

Şubemiz işleyişinde önemli bir yer
kaplayan mesleki ve sosyal
etkinliklerin altyapısının
hazırlanması ve bunların
gerçekleştirilmesi amacıyla
komisyonlar kurulmuştur ve bu
komisyonlar arasındaki eş
güdümün sağlanması amacıyla
da 3 ayda bir Komisyon
Başkanları toplantısı
yapılmaktadır. Bununla beraber
her komisyon dönem başında
kendi çalışma programını
oluşturup ve çoğu zaman
karşılaşılan komisyonlara katılım
konusunda kendi koşullarına
uygun önlemler alarak ve
Yönetim Kurulu'na sunmaktadır.
Komisyonların verimli ve sağlıklı bir
işleyişe kavuşmasına yönelik
olarak çalışma usul ve esasları
belirlenmiş ve bunlar bir yönerge
ile yürürlüğe girmiştir.

EMO Ankara Şubesi 20. Dönem
Yönetim Kurulu'nun çalışma
programında bu dönem faaliyet
gösterecek komisyonların
amaçları ve çalışma çerçeveleri,
komisyon katılım formu ve
komisyon karar formatının
bulunduğu haberimize web
sayfamızda ulaşabilirsiniz.

daların iktisadi teşekkül
oluşturmaları ve A tipi
muayene kuruluşu

olma konularında yürüyen
tartışmalarda Şubemiz
görüşlerini yansıtan A TİPİ
MUAYENE KURULUŞLARI VE
EMO raporu 2 Ekim 2010
tarihinde gerçekleştirilen
Asansör Meslek Alanı ve
Mevzuat Değişikliklerinin Meslek
Alanına Etkileri
Panel/Forumu'nun ardından
zenginleştirilerek
tamamlanmıştır. 16 Ekim 2010
tarihinde EMO Genel
Merkezi'nde gerçekleşen
Asansör Çalıştayı'nda Şubemiz
görüşleri olarak aktarılan
rapora web sayfamızdan
ulaşabilirsiniz
.

evcut SMM-BT
belgelerinin geçerliliği
31.12.2010 tarihinde

sona ereceğinden, 2010 tarihli
belgeler ile 01.01.2011
tarihinden itibaren işlem
yapılamayacaktır. 2010 tarihli
SMM-BT belgeleri 20.12.2010-
28.02.2011 tarihleri arasında
yenilenebilir. SMM Hizmetleri
Yönetmeliği uyarınca bu
tarihten sonra yapılacak
yenilemelerden ilk çıkartma
ücreti alınmaktadır.
2010 yılı belge başvuruları için
gerekli olan dokümanlar
sitemizin "Sıkça Sorulan Sorular"
bölümünde yer almaktadır.

2011 yılı SMM-BT ücretleri

E

M

Şube Komisyonları:

2011 Yılı Aidatı : 108 TL

SMM Yeni Kayıt : 276 TL

BT Yeni Kayıt : 276 TL

SMM Yenileme : 136 TL

BT Yenileme : 86 TL

BTB Yeni Kayıt : 450 TL

BTB Yenileme : 250 TL

SMMHB (Her Belge İçin): 450 TL

O
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bizden haberler...
YAPI DENETİMİ VE TÜM

İLLERE
YAYGINLAŞTIRILMASI İLE
İLGİLİ BİLGİLENDİRME
SEMİNERİ DÜZENLENDİ

RAMAZAN PEKTAŞ,
TRT ANKARA RADYOSU’NA

KONUK OLDU

EMO ANKARA ŞUBESİ
GELENEKSEL GECESİ

DÜZENLENDİ

E

E E

MO Ankara Şubesi
tarafından il ve ilçe
temsilcileri, temsilci

yardımcıları ve teknik görevlilere
yönelik olarak, 23 Ekim 2010
Cumartesi günü “Yapı Denetimi
ve Tüm İllere Yaygınlaştırılması İle
İlgili Bilgilendirme Semineri”
düzenlendi. Seminer EMO
Ankara Şubesi Teknik Görevli Arif
Salamcı tarafından EMO Genel

Merkezi Toplantı Salonu'nda
gerçekleştirildi. Seminerde
ayrıca temsilciliklerde yapılacak
eğitim programları da
oluşturuldu. MO Ankara Şubesi Yönetim

Kurulu Başkanı Ramazan
Pektaş, 13 Aralık 2010

Pazartesi günü TRT Ankara
Radyosu (Radyo 1)'de Neşe
Yenice tarafından hazırlanan
“Gündemdeki Enerji”
programına konuk olarak katıldı.
Programda, EPDK tarafından
çıkartılan ve 500 kW altında olan
elektrik üretim tesisleri için lisans
alma ve şirket kurma
zorunluluğunu kaldıran “Elektrik
Piyasasında Lisanssız Elektrik
Üretimine İlişkin Yönetmelik” ve
son yapılan elektrik dağıtım
şirketlerinin özelleştirilmesi ile ilgili
konulara değinen Pektaş, “Her
dağıtım bölgesini alan kendi
kurallarını koyup vatandaşa
elektrik sattığı ortam akılcı ve
insancıl değildir. Böyle bir
hizmetin odağında insan değil
kar vardır, asıl yapılması gereken
odağında insan olan yerli ve
yenilenebilir enerji sistemi
kurabilmektir, nükleer enerji

santraları asla bir çözüm
değildir, bilakis insanı ve doğayı
hiçe sayan kar odaklı
kuruluşlardır” diye konuştu.
Pektaş elektriğin üretim, dağıtım
ve İletim aşamalarının merkezi
bir yapıda kamunun elinde
olması gerektiğini, üretim
alanındaki özelleştirmelerin
yönetmelik çıkmadan önce de
çeşitli uygulamalarla
gerçekleştiğini vurguladı.

Yönetmelikteki eksiklikler üzerine
görüşlerini bildiren Pektaş
“sistemde arıza ve bakım
çalışmalarının güvenli bir
biçimde yürütülmesine ilişkin
düzenlemeler yönetmelikte çok
net belirtilmemiş, ayrıca bu
tesislerin %75 yerli üretime dayalı
olması koşulu getirilmektir. Hali
hazırda Türkiye'de böyle bir
üretim altyapısı yoktur, bu da
daha önceki örneklerde
yaşadığımız gibi bazı etkili
kişilerin çevre çeperlerinin hazırlık
yaptıkları anlamına da
getirilebilir” diyerek konuşmasını
bitirdi.

MO Ankara Şubesi
Geleneksel Gecesi, 17
Aralık 2010 Cuma günü

Dedeman Oteli'nde
düzenlenen etkinlikle yapıldı.
Meslekte 40, 50 ve 60 yılını
dolduranlara Şubemiz
tarafından plaket ve çiçek
verildi. Aralarında Çankaya
Belediye Başkanı Bülent Tanık,
Yenimahalle Belediye Başkanı
Fethi Yaşar, sendikacılar,
demokratik kitle örgütleri
yöneticilerinin de bulunduğu

ULUS TEKNİK VE ENDÜSTRİ
MESLEK LİSESİ’NDE

MESLEKİ TANITIM YAPILDI

Ulus Teknik ve Endüstri
Meslek Lisesi “Elektrik-
Elektronik Bölümü” 11. sınıf

öğrencilerinin gelecekte
seçmeyi düşündükleri meslek
dalları ile ilgili olarak
düzenledikleri etkinliğin bu
haftaki konuğu EMO Ankara
Şubesi oldu. EMO Ankara Şubesi
Yönetim Kurulu Yedek Üyesi
Serdar Çiftcan EMO Ankara
Şubesi Örgütlenme Sekreteri
Oktay Dursun’un katıldığı
seminer 03 Kasım 2010
Çarşamba günü yapıldı.
Oktay Dursun sunumunda
öğrencilere EMO’nun
çalışmalarını, Oda’da yapılan
eğitimleri, çıkarılan yayınları

Meslek Odaları’nın işlevlerini
aktardıktan sonra ‘Bilim ve
Mühendislik’ kavramlarına
değindi.

EMO Ankara Şubesi Yönetim
Kurulu Yedek Üyesi Serdar
Çiftcan da 1968 yılında o
zamanki adıyla 1. Sanat
Enstitüsü olan Ulus Teknik ve
Endüstri Meslek Lisesi’nden
mezun olduğunu anımsatarak
mesleki bilgi ve deneyimlerini
öğrencilerle paylaştı.

Etkinlik öğrencilerin sorularının
Serdar Çiftcan ve Oktay Dursun
tarafından yanıtlanması ile sona
erdi.
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çok sayıda davetlinin
katıldığı gecede üyelerimiz
bir yılın yorgunluğunu
üzerlerinden atarak,
sanatçı Ayşegül'ün
türküleriyle gönüllerince
eğlendiler.

EMO Ankara Şubesi
Geleneksel Gecesi, Şube
etkinliklerinin gösterildiği
slayt sunumu ile
başladı.EMO Ankara Şubesi
Geleneksel Gecesi`nin açılış
konuşmasını EMO Ankara Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı
Ramazan Pektaş yaptı. Pektaş’ın
ardından Çankaya Belediye
Başkanı Bülent Tanık,
Yenimahalle Belediye Başkanı
Fethi Yaşar da birer konuşma
yaptılar. Açılış konuşmalarının
ardından meslekte 40, 50 ve 60
yıllarını dolduran üyelerimize
plaketleri verildi. Plaket töreninin
ardından üyelerimiz tarafından
oluşturulan EMO Ankara Şubesi
Türk Sanat Müziği Korosu (TSM)
tarafından verilen konser büyük
ilgi gördü. TSM korosunun
konserinin ardından sahneye
çıkan sanatçı Ayşegül söylediği
türkülerle üyelerimize keyifli bir
gece geçirtti. Geleneksel gece
fotoğraflarına web sayfamızdan
ulaşabilirsiniz.

nkara'da yayın hayatına
başlayan “Asansör
Vizyon Dergisi” muhabiri

Cem Öztürk, 22 Aralık 2010
Çarşamba günü EMO Ankara
Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı
Ramazan Pektaş ve Asansör
Kontrolleri Koordinatörlüğü

Teknik Görevli Tonguç Ünal ile
asansörleri kullanan insanların
can güvenliğinin sağlanması
için yapılması gereken
denetimler, asansör firmalarının
mühendis çalıştırmaları
gerekliliği ve Mayıs ayı içinde
Şubemiz tarafından
düzenlenecek “Asansör Meslek
Alanı Çalıştayı” ile ilgili olarak
röportaj yaptı.

ubemize Ekim-Kasım-
Aralık 2010 aylarında kayıt
yaptıran üyelerle 22 Aralık

2010 Çarşamba günü saat
EMO Ankara Şubesi Eğitim
Merkezi'nde toplantı
düzenlendi. Toplantıya EMO
Ankara Şubesi Yönetim Kurulu
Başkanı Ramazan Pektaş,
EMO Ankara Şubesi Yönetim
Kurulu Yazman Üyesi Ömürhan
Soysal ve Örgütlenme Sekreteri
Oktay Dursun katıldı. Yeni
üyelere, Şubenin çalışmaları ve
20. Dönem içinde yapılacak
etkinliklerin aktarıldığı
toplantıda, üyelerimizin
yaşadıkları sıkıntılar ve bu
sıkıntılara yönelik yapılması
gerekenler, üyelerin Şube
yönetiminden beklentileri ele
alınıp değerlendirildi.

MO En Az Ücret ve
Mesleki Denetim Esasları
Yönetmeliği ile 2011 yılı en

az ücret tanımları hakkında
bilgilendirme yapılmak üzere
SMM üyeler ile 23 Aralık 2010
tarihinde Yıldız Teknik

Üniversiteliler Vakfı Ankara
Şubesi'nde toplantı yapıldı.
Toplantının açılış konuşmasını
EMO Ankara Şubesi Yönetim
Kurulu Başkanı Ramazan Pektaş
yaptı. Şubeye bağlı SMM'leri bir
araya getirerek yönetmeliklerdeki
yapılan değişiklikleri paylaşmak
ve de yıla birlikte merhaba
demek amacıyla böyle bir
toplantı düzenlediklerini belirten
Pektaş, oda ile üyelerinin sürekli

irtibat halinde olmaları
gerektiğini gerek iş hayatında
gerekse diğer alanlarda en
sağlıklı ve faydalı
düzenlemelerin fikir
alışverişinde bulunarak
yapılabileceğini kaydetti.
Pektaş'tan sonra söz alan EMO
Ankara Şubesi Teknik Müdürü
Neşe Ülker ise toplantının, bir
takım yönetmelik
değişikliklerinin paylaşılması ve

üyelerin talepleri üzerinden ortak
bir fikir oluşturulması amacıyla
düzenlendiğini belirtti. Ülker,
"Biliyorsunuz eskiden en az ücret
yönetmeliği vardı bir de mesleki
denetim uygulama esasları
yönetmeliği vardı. Bu iki
yönetmelik birleştirildi ve tek bir
yönetmelik hazırlandı bu
yönetmeliğin taslak metnini de
şubemiz SMM komisyonu hazırladı.
Bu yönetmelikte TMMOB'nin En Az
Ücret Yönetmeliği ve Bayındırlık
Bakanlığı'nın Mimarlık Mühendislik
Hizmet Şartnamesi baz alındı,
özellikle yapı sınıflarında bütün
birim fiyatlar yeniden belirlendi"
diyerek, sunumunda EMO En Az
Ücret ve Mesleki Denetim Esasları
Yönetmeliği ile 2011 senesinde
yapılacak yeni uygulamalardan
bahsetti. Ülker'in sunumunun
ardından toplantı üyelerin soru ve
görüşlerini bildirmeleriyle devam
etti.

ASANSÖR VİZYON DERGİSİ
RAMAZAN PEKTAŞ İLE

RÖPORTAJ YAPTI

YENİ ÜYE TOPLANTISI
YAPILDI

SMM ÜYELER İLE
TOPLANTI YAPILDI

A E

Ş
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BİYOMEDİKAL
MÜHENDİSLİĞİ GÜNLERİ-1

DÜZENLENDİ

"Biyomedikal mühendisleri
insanları yaşatmaya

çalışıyor”

"2002 yılı itibariyle tıbbi
cihaz satın alma tutarı 27
trilyon lira, cihaz onarım
maliyeti 20 trilyon liradır”

"Hastanelerde başhekim
yardımcısı olarak

biyomedikal mühendisleri
istihdam edilmeli”

006 yılından bu yana
temsilciliklerimizde
yürüttüğümüz yerel

etkinlikler kapsamında, Kayseri
Temsilciliğimiz ve Erciyes
Üniversitesi Biyomedikal
Mühendisliği Bölümü'nün
Şubemizle ortak çalışmalarıyla
"Biyomedikal Mühendisliği
Günleri - 1" 3 Aralık 2010 Cuma
günü Erciyes Üniversitesi
Mühendislik
Fakültesi
Konferans
Salonu'nda
gerçekleştirildi.

Biyomedikal
Mühendisliği
Günleri-1 açılışını
Erciyes Üniversitesi
Mühendislik
Fakültesi
Biyomedikal
Mühendisliği
Bölüm Başkanı
Yrd. Doç. Dr.
Mahmut
Tokmakçı yaptı. Konuşmasında
Biyomedikal Mühendisliği
Bölümü'nü kısaca tanıtan
Tokmakçı, “Gelişmiş bir tıp
fakültesi, gelişmiş mühendislik ve
fen fakültesi, araştırma ve branş
hastaneleri olan ve hepsi bir
kampusta olan nadir yerlerden
birisiyiz. Hastanelerdeki klinik
mühendisliği konusundaki
eksikleri gidermek konusunda
çalışmalarını sürdürmektedir"
dedi. Tokmakçı`nın ardından söz
alan Erciyes Üniversitesi
Mühendislik Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Mustafa Alçı ise,
Biyomedikal Mühendisliği'nin
tarihsel gelişiminden bahsetti.

Tokmakçı`nın ardından konuşan
EMO Ankara Şubesi Yönetim
Kurulu Başkanı Ramazan Pektaş
şunları söyledi; "Biyomedikal
mühendisliği tıp ile mühendisliği
bir arada ele alan, bu iki

konuda çalışma yapan çok
saygı duyulması gereken
mesleklerden birisi. Başka meslek
dalları -kendimin de içinde
bulunduğu meslek dalları ki ben
elektrik-elektronik mühendisiyim-
bir çok meslek dalı insanları
öldürmeye çalışırken
biyomedikal mühendisleri
insanları yaşatmaya çalışıyor. Bu
gerçekten çok çok saygı
duyulması gereken nokta. Böyle
odağında insan olan mesleği
icra edeceksiniz ve bunu en iyi
şekilde yapacağınıza
inanıyorum.”

Açılış konuşmalarının ardından
oturuma geçildi. Oturum
Başkanlığını EMO Ankara Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı
Ramazan Pektaş`ın yaptığı
toplantıda ilk olarak söz alan
Erciyes Üniversitesi Biyomedikal
Mühendisliği Bölüm Başkanı Yrd.
Doç. Dr. Mahmut
Tokmakçı, Erciyes
Üniversitesi`nde
2007 yılında kurulan
Biyomedikal
Mühendisliği
Bölümüne 2008 yılı
itibariyle 25
öğrencinin
alındığını, 2010
yılında 110 öğrenci
ile eğitim-öğretime
devam edileceğini
söyledi. Bölümün
Türkiye`de bir

devlet üniversiteleri bünyesinde
kurulan ilk biyomedikal
mühendisliği bölümü olduğunu
anımsatan Tokmakçı, Klinik
Mühendisliği Araştırma ve
Uygulama Merkezi`nin Mart 2010
tarihinde temelinin atıldığını
söyledi.

Tokmakçı`dan sonra söz alan
Başkent Üniversitesi
Biyomedikal Mühendisliği
Bölümü Araştırma Görevlisi-
EMO Ankara Şubesi
Biyomedikal Mühendisliği MDK
Başkanı Onur Koçak
sunumunda; "Tıp
Teknolojilerine Bakış;
Biyomedikal Mühendisliğinin
Oluşması; Ülkemizde
Biyomedikal Mühendisliği
Oluşumu; Biyomedikal
Mühendislerinin İstihdam
Sorunları; Çözüm Önerileri;
Biyomedikal Mühendislerinin
Mesleki Örgütlenme
AlanıBiyomedikal

Mühendislerinin Çalışmaları;
Genel Değerlendirme" konularını
ele aldı.

Toplantıda TEKDEN Hastaneleri
Yönetim Kurulu Başkanı Kemal
Tekden de biyomedikal
mühendisliğinin hastanelerdeki
çalışmaları ile ilgili bi

Biyomedikal Mühendisliği
Günleri-1, öğrencilerin sorularının
katılımcılar tarafından
yanıtlanması ile sona erdi.
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lgiler verdi.

bizden haberler...


